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[bookmark: _Hlk188425371]stc Group Receives Global Recognition for Procurement Excellence from (CIPS)
· The certification recognizes stc Group’s leadership in procurement and supply chain management.
· This recognition places stc Group among an elite group of global organizations demonstrated excellence in procurement and supply chain 

Riyadh, Saudi Arabia, 31 January, 2025: stc Group, a leading digital enabler, has been awarded the globally recognized Procurement Excellence Certification by the Chartered Institute of Procurement & Supply (CIPS), reaffirming its position among an elite group of global leaders in procurement and supply chain management.
This prestigious certification highlights stc Group’s commitment to advancing procurement operations that drive efficiency, promote sustainable sourcing practices, enhance collaboration within the group, and establish a marketplace as a global sourcing hub, making stc Group’s supply chain the partner of choice.
It also reinforces stc Group's commitment toward streamlining operations, optimizing costs, and strengthening supplier relationships, which are crucial to supporting its growth strategy and investments, while aligning with its mission to drive digital transformation in Saudi Arabia and beyond.
ENDS
About stc Group:
stc Group is a digital enabler, offering advanced solutions and driving a role in the digitalization process. The group provides a comprehensive suite of services encompassing digital infrastructure, cloud computing, cybersecurity, Internet of Things (IoT), digital payments, digital media, and digital entertainment. The group comprises 13 subsidiaries across The Kingdom of Saudi Arabia, the Middle East, North Africa, and Europe.
To know more about stc Group: Click here    

About CIPS:
The Chartered Institute of Procurement & Supply (CIPS) is the world’s leading professional organization dedicated to procurement and supply chain management. Established in 1932 and headquartered in the UK, CIPS is a not-for-profit organization with a global community of over 200,000 professionals in more than 150 countries. Recognized for its Royal Charter, CIPS sets the international benchmark for procurement excellence through its comprehensive competency framework, commitment to advancing sustainability and value creation, and implementing best practices via the Procurement Excellence Program.

To know more about CIPS: Click here


[bookmark: _Hlk188448529]مجموعة stc تحصل على شهادة التميز العالمية من المعهد المعتمد للمشتريات والتوريد 
الرياض، 31 يناير، 2025 – حصلت مجموعة stc، ممكن التحول الرقمي، على شهادة التميز العالمية في المشتريات التي يقدمها المعهد المعتمد للمشتريات والتوريد CIPS، والتي تُمنح للشركات التي تنجح في تحقيق معايير التميز في مجال المشتريات وسلاسل الامداد. 
وتعكس هذه الشهادة المكانة التي تحظى بها مجموعة stc ضمن أبرز الشركات العالمية الرائدة في مجال إدارة المشتريات وسلاسل التوريد، وتؤكد التزامها بتطوير وتعزيز كفاءة عملياتها من خلال اعتماد أفضل الممارسات المستدامة في عمليات التوريد، كما تؤكد حرصها على تعزيز التعاون على مستوى المجموعة، وإنشاء سوق عالمي يسهم في رفع كفاءة سلاسل التوريد وترسيخ مكانة stc كشريك موثوق على الصعيد العالمي.
كما يأتي هذا الإنجاز في إطار التزام stc لتحسين سير العمليات والكفاءة التشغيلية، إلى جانب توطيد الشراكات مع الموردين، بما يساهم في دعم استراتيجية النمو وتوسيع الاستثمارات التي تعتمدها المجموعة ومساعيها الهادفة إلى قيادة التحول الرقمي في المملكة والعالم. 

-انتهى-
نبذة عن "مجموعة stc":
مجموعة stc هي ممكن التحول الرقمي، إذ تقدم مجموعة واسعة من الحلول الرقمية المبتكرة، وتؤدي دوراً محورياً في قيادة التحول الرقمي. تمتلك المجموعة محفظة متكاملة من الخدمات المتقدمة تشمل الاتصالات وتقنية المعلومات، والبنية التحتية الرقمية، والحوسبة السحابية، والأمن السيبراني، وإنترنت الأشياء، والمدفوعات الرقمية، والإعلام الرقمي، والترفيه الرقمي. وتضم المجموعة 13 شركة تابعة لها في المملكة العربية السعودية ومنطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا، وأوروبا.
للمزيد من المعلومات عن مجموعة stc: اضغط هنا
نبذة عن المعهد المعتمد للمشتريات والتوريد: 
يُعد المعهد المعتمد للمشتريات والتوريد أكبر منظمة مهنية متخصصة في إدارة المشتريات والتوريد على مستوى العالم. تأسس المعهد عام 1932 ويقع مقرّه الرئيسي في المملكة المتحدة، وهو منظمة غير ربحية تمثل مجتمعاً عالمياً يضم أكثر من 200 ألف مهنياً من أكثر من 150 دولة. ويحظى المعهد باعتراف رسمي من خلال الميثاق الملكي، ويضع المعايير العالمية للتميز في مجال المشتريات من خلال اعتماد إطار متكامل للكفاءات والالتزام بتعزيز الاستدامة وتحقيق أعلى قيمة ممكنة. 
لمعرفة المزيد عن المعهد المعتمد للمشتريات والتوريد: اضغط هنا 
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